

EG Konformitätserklärung

EG Declaration of Conformity



Produktbezeichnung
Product identification

Rohrmotor
Tubular motor

Typenbezeichnung
Type designation

SE Plus-com 2/6, SE Plus-com 2/7, SE Plus-com 2/9, SE Plus-com 2/10, SE Plus-com 2/12,
SE Plus-com 2/15, SE Plus-com 2/18, SE Plus-com 2/20, SE Plus-com 2/30,
SE Plus-com 2/40, SE Plus-com 2/50

Hersteller / Anschrift
Manufacturer / Address

SELVE GmbH & Co. KG
Werdohler Landstr. 286
58513 Lüdenscheid / Germany

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.
This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Die oben beschriebenen Gegenstände der Erklärung erfüllen die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:
The objects of the declaration described above are in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:

Maschinenrichtlinie (2006/42/EG)	Richtlinie 2006/42/EG des Europäischen Parlaments und des Rates vom 17. Mai 2006 über Maschinen und zur Änderung der Richtlinie 95/16/EG (Amtsblatt der EU L157, 09.06.2006, S. 24 – 86)
<i>Machinery Directive (2006/42/EC)</i>	<i>DIRECTIVE 2006/42/EC OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 17 May 2006 on machinery, and amending Directive 95/16/EC (Official Journal of the EU L157, 09/06/2006, p. 24 – 86)</i>
RED-Richtlinie (2014/53/EU)	Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 16. April 2014 über die Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedsstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen auf dem Markt. (Amtsblatt der EU L153, 22.05.2014, S. 62 – 106)
<i>RED Directive (2014/53/EU)</i>	<i>Directive of the European Parliament and of the Council of 16 April 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available of the market of radio equipment. (Official Journal of the EU L153, 22/05/2014, p. 62 – 106)</i>
RoHS-Richtlinie (2011/65/EU)	Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten (Amtsblatt der EU L174, 01.07.2011, S. 88 – 110)
<i>RoHS Directive (2011/65/EU)</i>	<i>Directive of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment. (Official Journal of the EU L174, 01/07/2011, p. 88 – 110)</i>
EMV-Richtlinie (2014/30/EU)	Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt. (Amtsblatt der EU L96, 29.03.2014, S. 79 – 106)
<i>EMC- Directive (2014/30/EU)</i>	<i>Directive of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits. (Official Journal of the EU L96, 29.03.2014, p. 79 - 106)</i>

Die Übereinstimmung der bezeichneten Produkte mit den Vorschriften der angewandten Richtlinie(n) wird nachgewiesen durch die Einhaltung folgender Normen / Vorschriften:

The conformity of the products described above with the provisions of the applied Directive(s) is demonstrated by compliance with the following standards / regulations:

EN 60335-1:2012 + AC:2014 + A11:2014 + A13:2017 + A1:2019 + A2:2019 + A14:2019
EN 60335-2-97:2006 + A11:2008 + A2:2010 + A12:2015
EN 62233:2008
EN 55014-1:2017
EN 55014-2:2015
EN IEC 61000-3-2:2019
EN 61000-3-3:2013 + A1:2019
EN IEC 63000:2018

EG Konformitätserklärung
EG Declaration of Conformity



Unterzeichnet für und im Namen von:
Signed for and on behalf of:

SELVE GmbH & Co. KG

Lüdenscheid, 08. Februar 2022



Andreas Böck
SELVE GmbH & Co. KG
Geschäftsführer / General Manager

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, beinhaltet jedoch keine Zusicherung von Eigenschaften. Die Hinweise der mitgelieferten Produktinformationen sind zu beachten.

This statement certifies the agreement with the mentioned guidelines, but does not contain any assurance of feature. The instructions of the provided product information are to be observed.